
• Reeth viert feest vanwege mogelijk stopzetten Railterminal Gelderland 

'De provincie l<an niet anders dan 
dit rarnpzalige plan weggooien' 
Er is confetti, champagne en 
er vloeien een paar (vreugde) 
tranen. Het buurtschap Reeth 
is in extase. Het lijkt erop dat 
er een streep is gezet door de 
Railterminal Gelderland en die 
er dus definitief niet komt. .,Dit 
jaar had niet beter kunnen 
beginnen." 

Lex Halsema 

Reeth 

D 
e provincie Gelder
land maakte gisteren 
bekend dat ze geen 
exploitant voor de 
Railterminal Gelder

land (RTG) kon vinden. De RTG, 
een overslagpunt voor containers 
tussen weg en spoor, was gepland 
tussen Reeth en Valburg, aanslui
tend op de Betuwelijn. 

,,We wisten dater nieuws zou 
komen, de deadline om een ex
ploitant te vinden liep af op 31 de
cember. We hadden al voorspeld 
dat die er niet zou komen", zegt 
Koos Nijssen namens protestbe
weging Overbetuwe Overbelast. 
,,Het is al jaren duidelijk dat dit 
plan niet economisch rendabel is. 
Maar nu blijkt dat in de praktijk 
ook zo te zijn." 

De protestbeweging vertegen
woordigt omwonenden uit Reeth, 
Valburg, Oosterhout en Elst en 
heeft zich tot aan de Raad van 
State tegen de komst van de RTG 
verzet. Daar hadden de omwonen
den geen succes, want het hoogste 
rechtscollege van ons land zag 
geen juridische bezwaren tegen de 
komst van de terminal. ,,Dan is het 
mooi om te zien dat de economi-

.&. Koos Nijssen (in lichtbauwe 
jas) viert samen met Overbe
tuwe Overbelast feest. 
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sche wetten van de vrije markt ons 
nu alsnog gelijk geven", zegt Han
neke Bruinsma van GroenLinks. 
Die partij, gesteund door BOB en 
PvdA, verzette zich in Overbetuwe 
vanafhet begin al tegen de plan
nen. ,,Dus zijn we nu ongelofelijk 
blij, met dit duidelijke nee en met 
de inmiddels unanieme steun te
gen de komst van de RTG in onze 
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gemeente", zegt Bruinsma. 
Zij is, samen met omwonenden, 

medestanders en andere politici in 
Reeth, bij Koos Nijsen, om even 
feestelijk stil te staan bij het vrij
wel zekere afblazen van de plan
nen. In de tuin van Nijssen gaat de 
vlag in top, samen met de vlag van 
Overbetuwe Overbelast. En wordt 
er met confetti en champagne ge
proost. ,,Want dit is prachtig 
nieuws, het jaar had niet beter 
kunnen beginnen", aldus Nijssen. 

Naast verschillende lokale poli
tici is ook Erik van Kaathoven, de 

fractievoorzitter van de SP in Pro
vinciale Staten, naar Reeth afge
reisd. Zijn partij is in het Gelderse 
parlement een van de felste tegen
standers. ,,Het niet kunnen vinden 
van een exploitant is de doodsteek 
voor de RTG. De provincie kan nu 
niet anders dan dit rampzalige 
plan weggooien. En daarmee kan 
de provincie tientallen miljoenen 
aan nuttige projecten besteden." 

Wethouder Wijnte Ho! spreekt 
van een 'mooi begin van het jaar'. 
,,Wij stellen al jaren dat de Railter
minal niet welkom is, maar ook 

niet rendabel te exploiteren. Dat 
wordt nu door de markt bevestigd, 
het is niet voor niets dater geen 
exploitant is gevonden." En dat is 
voor Overbetuwe en de omwo
nenden goed nieuws, meent hij: 
,,De overlast die met een railtermi
nal samenhangt, blijft nu achter
wege. Maar dat neemt niet weg dat 
we met de provincie in gesprek 
moeten over hoe nu verder, want 
er zijn nog grote uitdagingen." 
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